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   PROTOKOLL 1/2012 
 

Ordinarie styrelsesammanträde med Närsbo 
Samfällighetsförening den 4/1 2012 

 
 
 
 
Närvarande: Christer Tedefjord Ulrika Nicklasson 

Lise-Lotte Kamperin Björn Wallander 
Fredrik Abrahamsson Robert Törsök 

 
Förhindrade: Sirpa Tavastila 
  Gunnel Blom 
 
 
 
§ 1    Mötet öppnas Mötet öppnades av föreningens ordförande, Christer Tedefjord,
  som hälsade de närvarande välkomna. 
 
 
§ 2 Justering av  Beslöts att dagens protokoll skall justeras av Christer Tedefjord. 
 protokoll Kallelse till dagens möte godkändes. 
 
 
§ 3 Föreg mötes 2/11 § 5 Robert undersöker vidare om ev p-tillstånd 
 protokoll 3/11 § 6 Robert sätta upp ”nummerskyltar” på båtbryggorna
    samt titta på problemet med rampen till 
   badbryggan som är för tung.      
 
   
§ 4 Ekonomi Gick igenom handlingar inför stämman. I övrigt inga 
  synpunkter. 
     
 
§ 5 V/A Miljökontoret kommer v 6 för den årliga kontrollen. I övrigt inga 

synpunkter. 
     
 
§ 6 Strand- och Inga synpunkter. 
 grönområde  
   
 
§ 7 Vägar & Det har varit problem på Skinnarövägen. Det var ingen vatten- 
 gångstigar läcka utan dagvatten som kom upp pga gammalt igenlagt dike. 

Passade även på att dika ut bla vid gångvägen vid Sirpas.
   

   
 
§ 8 Skog Inga synpunkter. 
 
 
§ 9 Övrigt  Inga motioner inför årsstämman hade kommit in. 
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    Betina, som var intresserad av kassörsuppdraget hoppade tyvärr 
  av. 

 
 
   Ordförande tackade och avslutade dagens möte. 
 
 
 
    Närsbo 2012-02-01 
 
 
 
Vid protokollet:  Justeras: 
 
 
 
 
Lise-Lotte Kamperin  Christer Tedefjord 


